
Verksamhetsberättelse Skälby Trädgårdsstads samfällighetsförening,  

verksamhetsåret 2011-2012. 

 

Styrelsen har under året bestått av följande: 

 

Joakim Karlsson, ordförande 

Monica Lindstedt Käck, kassör 

Undine Ekblad-Lindström, sekreterare 

Christian Planebrink, förvaltningsansvarig 

Per-Erik Käck, sekreterare/avtalsansvarig 

Andreas Hörberg, suppleant 

 

Under året har Undine Ekblad-Lindström avsagt sig sitt styrelseuppdrag av personliga skäl. 

 

Revisor har under året varit Jonas Bäckius, med Frida Säfvestad som suppleant. I 

valberedning har Linda Isaksson Lööw och Jesper Windh suttit. 

 

Styrelsen har hållit möten med ca 6 veckors mellanrum, totalt 8 st. Huvuduppdraget har varit att: 

– förvalta samfällighetens gemensamhetsanläggningar 

– förvalta samfällighetens ekonomi 

 

Under året har en gemensam dag för upprustning av området arrangerats. Uppslutningen var bra och 

dagen avslutades med gemensam lunch där samfälligheten stod för korv med bröd samt dricka. 

 

För att kommunicera med medlemmarna har styrelsen valt att använda hemsidan för 

kommunikation, liksom styrelsens e-postadress. 

 

Ett projekt som styrelsen avslutat under året är försöket att få till stånd ett avtal med bättre villkor 

för Bredband, TV och Telefoni via fibernätet. Då ingen av de tillfrågade operatörerna kunde erbjuda 

något enligt våra önskemål har dessvärre inget avtal tecknats. 

 

Följande har också genomförts under året 

- underhåll och reparation av belysning i området. 

- styrelsen har undersökt vad som gäller angående planteringar på gemensamma ytor. 

- styrelsen har inhandlat bänkar/bord och ett fotbollsmål till lekyta för barn vid Ängen. 

- avtal trädgårdsskötsel har automatiskt förlängts med 1 år.  

- nytt avtal för snöröjning med justerade priser har tecknats. Avtalstid 2 år. 

- avtal med Com Hem har justerats med korrekt antal hushåll. 

 

En garantibesiktning av delar av våra gemensamma ytor har också genomförts under 

året. Styrelsen samlade in synpunkter från medlemmarna inför besiktningen och 

framförde dessa till besiktningsmannen. Besiktningsprotokoll finns tillgängligt på 

hemsidan, och PEAB kommer åtgärda kvarvarande punkter under våren 2012. 

 

Området är nu färdigbyggt och samtliga bostäder är inflyttade. 


